
BM nr. 3 2021 i Grundejerforeningen Hinderuplund den 29/3 2021 afholdt virtuelt.  

Deltagende: Otto Leopold E36, Frank Rasmussen H2, Kirsten Iversen H35, Britta 
Jørgensen E22, Frederik Jørgensen K45, Jens Dam E17, Kasper Serritzlew E11 og 
Stina Engelhardt H33. 

Referent: Stina 

Dagsorden 

 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde (nr 2/2021 afholdt 1/3) 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Meddelelser 
4. Økonomi 
5. Overordnet plan for generalforsamlingen mv. 
6. Ladestanderudvalg 
7. Faciliteter, herunder legeplads, skur 
8. Informationskanaler 
9. Arrangementer/aktiviteter 
10. Næste møder (der er pt. kun aftalt 15/4 yderligere) 
11. Eventuelt 
 
 

 

 
Ad. 1  
Referat fra BM 2/2021 godkendt med ændringen af datoen for oprydningsdagen, 
der ikke var d. 18/3, men bliver d. 18/4 2021. 
 
Ad. 2  
Dagsorden godkendt. 
 
Ad. 3 
Meddelelser. 
Handler er der ikke nogle nye af siden sidst. E38 er blevet solgt for 3.110.000,-kr . 
 
Ad. 4 
Økonomi. Britta fremlægger regnskabet. Der er ikke de store posteringer at berette 
om. Britta oplyser, at der er betalt 11.215, - kr for vintertjenesten indtil videre i år. 



Vedr. budgettet for næste år (2022); Britta fortæller lidt om de posteringer, hun har 
sat af på budgettet. Den øvrige bestyrelse synes det ser fornuftigt ud. 
 
Ad. 5 
Overordnet plan for generalforsamlingen mv.  
Den foreløbige dato blev sidste gang aftalt til 22/4. Det kan ikke lade sig gøre med 
fysisk fremmøde (og lokalet er ikke ledigt) Stina og Otto laver en meddelelse der 
bliver lagt på vores FB-side og hjemmesiden og foreløbigt afventer vi udmelding 
vedr. forsamlingsforbudet, når dette forventeligt bliver meldt ud medio april. 
 
Ad. 6 
Ladestanderudvalg. 
Otto har fået både Odense kommune og politiets svar vedr. reglerne omkring 
ladestandere til el-biler. Kasper har haft kontakt til Sperto og har fået svar på en del 
praktik omkring etableringen og hvilke forskellige muligheder, der er. Udvalget vil 
samle de informationer, de har fået og samtidigt lave en lille undersøgelse i FB-
gruppen med henblik på at afdække behovet for elladestandere i vængerne. 
 
Ad. 7 
Faciliteter, herunder legeplads, skur. 
I nærværende budgetår er der afsat 50.000,- kr til legepladsen. Britta har haft tippet 
kommunen mhp at få fældet nogle træer på pladsen, for at få plads til de 
legeredskaber, der har været kigget på. Kommunen er ikke vendt tilbage endnu. Det 
nedsatte udvalg arbejder videre med planerne. 
Jens har fået 2 priser på et nyt hegn ved boldbanens sydlige ende. Vi går med KIBO, 
der skal have 17.000,- kr plus moms for arbejdet.  
Det har tidligere været oppe at vende, hvorvidt det kunne være en god idé med 
vejbump mhp at sænke farten på gennemkørende knallerter i vængerne og biler 
med for høj fart. Frank har fået et tilbud på 6 stk vejbump (2 i hvert vænge) vil koste 
32.000, kr plus moms. Umiddelbart vælger vi at lade det ligge, - der er ikke afsat 
penge på budgettet til det i dette år, men hvis behovet kommer på banen igen, kan 
vi drøfte det på ny. 
 
 
Ad. 8 
Arrangementer/aktiviteter/informationskanaler.  
Hjemmeside, Facebookside, Nyhedsbreve, ”åbent hus”, informations- og 
velkomstbrev, ”skidtebreve”, overholdelse af deklarationen. 



Der er behov for at kunne kommunikere i relevante grupper/sammenhænge og Otto 
vil lave en ny FB-gruppe til ladestanderudvalget (og bestyrelsen). 
 
Ad. 9 
Arrangementer.  
Oprydningsdag – vi deler fremmødet op vængevis og udleverer poser. 
Erholmvænget mødes på camping-P, Hesbjergvænget ved skuret, Krengerupvænget 
på boldbanen). Vi planlægger det til d. 18/4 kl 10-11. 
 
Ad. 10 
Næste møder 
15/4 2021 aflyser vi og næste BM bliver i stedet 10/5 kl 19 (virtuelt). 
 
Ad. 11 
Intet under dette punkt. 
 

 


